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Ansvar / frist

Møtet er et i nnledende dialogmøte om deponier og massehåndtering i Meland

kommune i forbindelse med utbygging av vegprosjektene i

Nordhordlandspakken.

Foreløpig vurdering av prosjekter i Nordhordlandspakken i Meland kommune

er at det totalt sett vil bli et underskudd av sprengstein / rene steinmasser, og

overskudd av ubrukbare masser. De ubrukbare massene vil det bli behov for å

deponere permanent. I tillegg vil det i de aktuelle prosjektene bli en del

matjord som må midlertidig deponeres evt. flyttes til andre lokasjoner.

Statens vegvesen (SVV) søker massebalanse i sine prosjekter. Det er likevel

vurdert at et eller flere massedeponi utenfor prosjektområdene kan avhjelpe
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 Ansvar / frist 

massehåndtering i prosjektene (og ved masseflytting mellom prosjekter), samt 
koordineres for bruk av andre prosjekt i kommunen. 
 
Ønsket er derfor å komme i dialog med kommunen om hvor slike deponier kan 
plasseres, og hvilke prosesser som gjør deponiene klare for bruk, samt å 
avklare om det er andre prosjekt i kommunen som har overskudd på 
sprengstein. 
 
 
I vegbygging er det et skille mellom ulike typer masser: 

- Matjord 
- Ubrukbare masser (som ikke kan brukes til vegbygging) 
- Sprengstein 
- Evt. forurensede masser / «spesialavfall» 

 

Meland kommune har ikke satt av spesifikke arealer til steinuttak, permanente 
deponi o.l i kommuneplanens arealdel. Til nå har dette oftest blitt løst ved 
behandling av enkeltsøknader fra grunneiere. I tillegg forteller kommunen at 
de utbyggingsplanene som p.t. foreligger i kommunen har krav om 
massebalanse innenfor hvert planområde. 

 

Det ble i møtet diskutert potensielle områder i forhold til deponering av 
ubrukbare masser, og i tillegg påpekt noen viktige landbruksfelt i kommunen 
for matjord. Samtidig pekte kommunen ut store kommende 
utbyggingsprosjekter. 

 

Det var enighet i møtet om at det er nyttig med videre dialog og samarbeid 
fremover om saken. 

• SVV vil foreta en gjennomgang internt og se nærmere på potensielt 
omfang av de ulike typer masser som må håndteres i 
Nordhordlandspakkens prosjekter i Meland.  

• Meland kommune skal undersøke eiendoms- og reguleringsforhold i 
kommunen for potensielle områder for permanent deponi for 
ubrukbare masser, mulige steinuttak og potensielle eiendommer og 
grunneiere som sannsynlig vil kunne ta imot matjord. 

 
 
 
 
SVV / 
april/mai 2017  
 
Meland 
kommune/ 
april/mai 2017 

SVV vil kalle inn til nytt møte med felles befaring for videre vurderinger i løpet 
av våren 2017. 

SVV / snarlig 
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